聖地牙哥北郡中文學校 二零二五年八月卅日

# 第一调 學校聯絡事項

- 1. 本週六 (8/30) 開學。上課地點: Black Moutain Middle School 上課時間: 學分班 8:40am-12:30pm, 普通班 9:25am-12:15pm
- 2. 請檢查您的 SPAM 資料夾, 搜尋 "NCCS" 並手動將信件移至 "收件匣 (Inbox)", 才不會錯過來自學校或老師的訊息。
- 3. **8/30** 和 **9/6** 可在學校辦公室**703**教室辦理註冊、旁聽、轉班事項。

部份教科書課本可在辦公室購買,點此查看教科書單。

可辦理註冊的日期	8/30	9/6
時間	9:30-11:30	10:00-11:00

- 4. 校園安全注意事項:
  - 閱讀校規和準時接學生表並簽名交給老師,並準時接學生下課。
  - 請隨手將學校的大門關上, 避免陌生人進入校園。
- 5. 歡迎加入北郡團隊,請有興趣的家長填寫教師申請表、行政團隊意願表。
- 6. **9/18** <u>雙十國慶文化訪問團演出〈臺灣. 未來藝境〉</u>。此為學分班和 TCML 成人班之文化課程, 將由教師帶領參加, 其他師生家長歡迎自行購票。 **9/6、9/13** 可至辦公室 (703) 購票, 售完為止。<u>點此看介紹影片</u>

#### 家長會 PTA 事項:

- 開學冰棒派對
  - → PTA 將在放學時為所有學生發放冰棒。若您希望孩子不參與享用,請事先在家中告知孩子。
- 加入 PTA. 一起參與!
  - → 想參與並協助規劃學校活動嗎?歡迎您在 8/30 上午 9:15-11:30 到校門口的 PTA 攤位, 了解如何加入 PTA 團隊並成為我們的一員!
- 志工機會
  - → 請透過我們的 <u>SignUpGenius link</u> 瀏覽目前的志工機會。本學期將持續新增更多志工需求,請記得定期查看,以掌握最新的參與方式!

## 近期學校活動: (參考學校全年行事曆)

- 9/13 學分班說明會 (家長&學生都要參加), 學分班班級座談會。
- 9/13 學分班報名及轉班截止
- 9/13 寫字比賽報名開始

## 台灣華語文學習中心(TCML)事項:

- 台灣華語文學習中心乃是由台灣僑委會輔導創立,提供十八歲以上成人學習華語文和認識台灣文化的機會。
- 8/30 9:30-10:30 於學校大門口有招生說明攤位。
- 9/6 秋季班開課!

老師:

班級:

# 聯絡我們

▼ 電子信箱(校務): info@sdcca-nccs.org 家長會: pta@sdcca-nccs.org

臉書: San Diego North County Chinese School NCCS Taiwan Center for Mandarin Learning

⑥ 各項內容詳情請見學校網站 或 Gradelink School News

學生姓名 (Student Name):	宏星答夕 (Daront Cianatura):
字生姓名 (Student Name):	家長簽名 (Parent Signature):

# San Diego North County Chinese School Weekly Bulletin:8/30/2025

Teacher:
Class:

#### **Week 1: Weekly Bulletin**

- 1. 8/30 is the first day of school! Location: Black Mountain Middle School.

  Time: Credit Class 8:40 am-12:30 pm. Regular Class and CSL class: 9:25 am-12:15 pm.
- 2. To avoid missing information from NCCS, please check your "Spam" folder, search for "NCCS" and move the email to "inbox," so that the mail server will no longer classify NCCS's email as "Spam".
- 3. 8/30 & 9/6 Please go to the office (Room 703) for registration, class transfer, and class auditing. Some textbooks can be purchased in the office. Please check the textbook list for details.

Walk-in Registration Date	8/30	9/6
Time	9:30-11:30	10:00-11:00

- **4.** Campus Safety Notes:
  - Return "School Rules and Regulations" and "Student pick up agreement" form to your teacher next Saturday.
  - Keep the gate CLOSED during the school time.
- **5.** Welcome to join the administration team. Please fill out the online interest form for <u>staff</u> and for a new <u>teacher</u> application.
- 6. 9/18 "Taiwan Visions of the Future" performed by National Taiwan College of Performing Arts & Taiwan Acrobatic Troupe. This is a cultural session for Credit Classes and TCML Classes. Students of Credit Classes and TCML Classes will participate for free. Other students/parents/staff may purchase tickets online. Tickets are available at the office (Room 703) on 9/6 and 9/13 while supply lasts. Click here for video intro.

#### **PTA Announcements:**

- Popsicle Treats for Students
  - → The PTA will be handing out popsicles to all students at the end of the school day. If you prefer that your child not have one, please kindly let them know at home in advance.
- Get Involved with the PTA!
  - → Interested in helping shape events and activities at our school? Visit the PTA booth at the school entrance on 8/30 from 9:15–11:30 AM to learn how you can join the PTA team and become be part of the fun!
- Volunteer Opportunities
  - → Explore current volunteering opportunities through our <u>SignUpGenius link</u>. New opportunities will be added throughout the semester, so be sure to check regularly for the most up-to-date ways to get involved!

### **Upcoming Events:**

- 9/13 Credit Class orientation (mandatory for students and parents) & parent-teacher conference
- 9/13 Credit Class: Last day to register/drop/transfer class.
- 9/13 Handwriting Contest registration starts

#### TCML (Taiwan Center for Mandarin Learning):

- TCML is established under the guidance of Taiwan's Overseas Community Affairs Council. We provide opportunities for adults, aged 18 and older, to learn Mandarin Chinese and gain a deeper understanding of Taiwanese culture.
- 8/30 9:30-10:30 There will be an information booth at the school's main entrance. On-site registration possible.
- 9/6 Fall classes start!

# **Contact Us:**

- Email (NCCS): info@sdcca-nccs.org PTA: pta@sdcca-nccs.org
- Facebook: San Diego North County Chinese School NCCS Taiwan Center for Mandarin Learning
- Updated News on <u>School Website</u> or <u>Gradelink</u> School News

學生姓名 (Student Name):	家長簽名 (Parent Signature):
子工处句 (Ottadent Name)	水及気句 (i dietit digitature)